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产品名称 再生纤维面料|再生纤维|2022上海国际服装面料
纺织辅料展览会

公司名称 上海福贸展览服务有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市-福贸展会大鹏zpexpo

联系电话 021-61200956 15821106898

产品详情

吴江新思维纺织本次也带来了一种再生纤维面料再生纤维是将废旧的瓶片、塑料、衣物为原料，通过化
学、物理等现代科技手段结合纺丝加工制备而成。再生纤维纺织品就是用再生纤维为材料，结合应用和
功能需求采用许多新技术和新工艺而成的纺织用品。再生纤维把废旧垃圾变为可用资源，实现了绿色、
循环、低碳与高附加值的统一。

Wujiang New Thinking Textile also brought a kind of recycled fiber fabric this time. Recycled fiber is made of waste
bottle flakes, plastics, and clothing as raw materials, combined with spinning processing by modern technology such as
chemistry and physics. Recycled fiber textiles are textile products that use recycled fibers as materials, combined with
application and functional requirements and adopt many new technologies and new processes. Recycled fiber turns
waste waste into usable resources, realizing the unification of green, recycling, low carbon and high added value.

呉江ニューシンキングテキスタイルも今回、一種の再生繊維生地をもたらしました。再生繊維は、廃
ボトルフレーク、プラスチック、衣類を原料として、化学や物理などの新技術による紡糸加工を組み
合わせて作られています。 再生繊維繊維は、リサイクル繊維を材料として使用し、用途と機能要件を
組み合わせ、多くの新しい技術と新しいプロセスを採用した繊維製品です。 リサイクル繊維は廃棄物
を利用可能な資源に変え、グリーン、リサイクル、低炭素、高付加価値の統合を実現します。

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

